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Protokół Nr 59/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 13 listopada 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 13 

      

   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 5 

 

 

Ad. 1 

O godzinie 10:00 Przewodniczący Zarządu rozpoczął posiedzenie Zarządu zgodnie z listą 

obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Janowicz   - Przewodniczący Zarządu 

2. Danuta Patkowska    - Wicestarosta Powiatu   

3. Andrzej Potyra    - Członek Zarządu 

4. Wojciech Wojtkiewicz   -  Członek Zarządu 

5. Urszula Sawicka     - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

2. Ferdynand Łukasik – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

3. Mariusz Norsesowicz – Radny Rady Powiatu 

4. Piotr Downar – Burmistrz Dębna 

5. Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

6. Irena Idzikowska – Dyrektor DPS w Myśliborzu 

 

 

Ad. 2 

Przyjecie Porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że porządek posiedzenia Zarządu  przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.        Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń Zarządu Powiatu Nr 57/2015 i Nr 

58/2015. 

4. Rozpatrzenie sprawy: 
 1) Przedłożenie projektu Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok oraz projektu Uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 organowi stanowiącemu oraz Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Szczecinie celem zaopiniowania.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały: 

1) w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 
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6. Dyskusja z Burmistrzem Dębna na temat funkcjonowania szkół ponadgimnazjalnych  

i Szpitala na terenie Gminy Dębno. 

7. Przedstawienie przez dyrektora PCOF-A koncepcji  funkcjonowania Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznych w Powiecie Myśliborskim. 

8. Przedstawienie przez dyrektora PCOF-A koncepcji określania ilości etatów oraz 

środków finansowych na pracowników niepedagogicznych w jednostkach oświatowych. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały: 

1) w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu projektu 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół  

i Placówek w Smolnicy oraz zamiaru przeniesienia kształcenia w zawodzie technik 

informatyk z Technikum w Smolnicy do Technikum nr 1 wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie z siedzibą w Dębnie przy ulicy Zachodniej 4. 

10. Rozpatrzenie spraw: 
1) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie 

wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy I Gimnazjum w roku szkolnym 

2015/2016. 

2) Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3  

w Myśliborzu w sprawie zmiany terminu realizacji nakazu decyzji Zachodniopomorskiego 

Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Szczecinie. 

3) Rozpatrzenie prośby dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu  

w sprawie zaopiniowania kandydatury na stanowisko wicedyrektora Pani Zyty 

Składanowskiej na czas nieobecności Pani Marty Wyrębskiej-Doli w Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu. 

4) Rozpatrzenie wniosku Franciszka Mikuckiego w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne udostępnienie sali gimnastycznej, sal lekcyjnych oraz świetlicy w Zespole Szkół 

im. Noblistów Polskich w Myśliborzu na Zjazd Absolwentów Liceum Pedagogicznego. 

5) Rozpatrzenie porozumienia z Gminą Dębno w sprawie określenia wysokości 

pomocy finansowej dla Powiatu Myśliborskiego z przeznaczeniem na zakup komputerów do 

pracowni informatycznej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie celem 

podpisania. 

6) Zajęcie stanowiska w sprawach dotyczących działalności Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  

11. Zapoznanie się z: 

1)  Informacją Zastępcy dyrektora PCPR w Myśliborzu dot. projektu w trybie 

pozakonkursowym w ramach Działania 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin  

zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowanym na aktywizację 

społeczno-zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, 

zawodowej. 

12. Rozpatrzenie spraw: 

1) Projekt Porozumienia dot. zasad współpracy Lidera oraz Partnerów  

z Powiatowym Urzędem Pracy w Myśliborzu w zakresie realizacji zadań na rzecz aktywnej 

integracji, wynikającej z realizacji projektu „Pomocna dłoń” w trybie pozakonkursowym  

w ramach Działania 7.1 Programy na rzecz integracji rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub 

wykluczeniem społecznym ukierunkowane na aktywizację społeczno – zawodową 

wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014 – 2020. 

2) Projekt Porozumienia w sprawie partnerskiej realizacji projektu „Pomocna 

dłoń” w trybie pozakonkursowym w ramach Działania 7.1 Programy na rzecz integracji  

i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na 

aktywizację społeczno – zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, 

społecznej, zawodowej Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014 – 2020. 
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3) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo – 

Terapeutycznej w Dębnie w sprawie wyrażenia zgody na postawienie altany na terenie placu 

zabaw oraz pozwolenie na wystąpienie do Wojewody Zachodniopomorskiego z wnioskiem  

o zgłoszenie robót budowlanych. 

4)  Wniosek o ustalenie cen wywoławczych w III przetargach dla działek 

przeznaczonych do sprzedaży, położonych w obr. 1 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz (za 

DPS-em) oznaczonych numerami: 69/8, 69/9, 69/10, 73/3, 73/4, 73/5. 

5) Pismo Dyrektora DPS w Myśliborzu dot. podwyżek wynagrodzeń dla 

pracowników Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych  

w Myśliborzu. 

6) Wyrażenie zgody na zawarcie przez Szpital Barlinek Sp. z o.o. Aneksu Nr 2 do 

Umowy Organizacji Emisji Obligacji z dnia 13.04.2015r. zawartej w Banku DNB Bank 

Polska S.A.  

13. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1) w sprawie ogłoszenia konkursu, powołania komisji konkursowej a także 

ustalenia regulaminu konkursu na stanowisko Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Myśliborzu oraz trybu pracy komisji konkursowej. 

 1) w sprawie udzielenia pełnomocnictwa . 

 2) w sprawie przyjęcia regulaminu wydzierżawiania lub wynajmowania do lat 3 

nieruchomości i lokali użytkowych w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu. 

 3) w sprawie naboru kandydatów na członków Komisji konkursowej w otwartym 

konkursie ofert na powierzenie organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku 

publicznego prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w 2016 roku. 

14. Zapoznanie się z: 
 1) Pismem Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo – 

Administracyjnej w Myśliborzu, znak PCOFA – 600 – 105 – 2015 z dnia 29 października 

2015 roku w sprawie dot. wykorzystania środków na dokończenie remontu dwóch toalet w 

budynku Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie przy ul. Zachodniej 4. 

 2) Pismem Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu, znak 

Org.072.5/BS/15 z dnia 15 października 2015 roku w sprawie przekazania zestawienia 

projektów realizowanych ze środków unijnych przez Powiatowy Urząd Pracy w Myśliborzu 

w latach 2006 – 2010r. oraz w latach 2010 – 2015r. 

3) Pismem Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa, znak BO.0012.2.11.2015.JS z dnia 28 października 2015 roku 

dot. wniosków złożonych na posiedzeniu Komisji w dniu 22 października 2015 roku. 

 4) Pismem Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, znak BO.0012.1.10.2015.JS  

z dnia 9 listopada 2015 roku w sprawie zgłoszonego na posiedzeniu w dniu 28.10.2015r. 

wniosku Komisji dot. niezwłocznego zatrudnienia osoby na stanowisko Sekretarza Powiatu  

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu. 

5) Pismem Przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego z dnia 10.11.2015r. w sprawie wniosku Komisji z dnia 9.11.2015r. 

15. Sprawy różne. 

16.       Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, czy są uwagi bądź pytania? 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zaproponowała, aby w pkt. 13 w miejsce projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa, powrócić do pierwotnej wersji uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu, 
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powołania komisji konkursowej a także ustalenia regulaminu konkursu na stanowisko 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu oraz trybu pracy komisji 

konkursowej. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że zgodnie z art. 32 ust. 2 pkt 5 ustawy z dnia 05 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym kierowników jednostek organizacyjnych powiatu zatrudnia  

i zwalnia Zarząd. Gdy udzieli się pełnomocnictwa Staroście w tym zakresie Zarząd nie będzie 

miał wpływu na skład komisji konkursowej i wybór kierownika jednostki. Zaproponował, aby 

rozpatrzyć projekt uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu, powołania komisji konkursowej a 

także ustalenia regulaminu konkursu na stanowisko Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Myśliborzu oraz trybu pracy komisji konkursowej. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Przekazała, że aby projekt uchwały był zgodny z prawem powinno zostać uchylone 

Zarządzenie Starosty Myśliborskiego w sprawie przeprowadzania naborów, ponieważ jeden 

dokument przeczy drugiemu. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę , że kierowników jednostek zatrudnia Zarząd Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Przekazała, że obowiązujące Zarządzenie dotyczy pracowników i kierowników powiatowych 

jednostek organizacyjnych. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że co do pracowników nie ma wątpliwości, że konkurs ogłasza Starosta, 

jednak zgodnie z art. 32 ustawy z dnia 05 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

kierowników zatrudnia Zarząd Powiatu. 

Jeżeli Zarządzenie jest nieprawidłowe powinno zostać zmienione. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Przekazała, że jeżeli Zarządzenie jest niezgodne z prawem powinno zostać uchylone. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zarządził głosowanie wniosku aby w pkt. 13 w miejsce projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa, powrócić do pierwotnej wersji uchwały w sprawie ogłoszenia 

konkursu, powołania komisji konkursowej a także ustalenia regulaminu konkursu na 

stanowisko Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu oraz trybu 

pracy komisji konkursowej” 

 

Za  przyjęciem wniosku głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw 1, 1 Członek Zarządu 

wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił porządek posiedzenia po wprowadzonej zmianie. 

(porządek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Ad. 3 

Przyjecie protokołów z ostatnich posiedzeń Zarządu Powiatu Nr 57/2015 z dnia  

30 października 2015 roku, Nr 58/2015 z dnia 2 listopada 2015 roku. 

 

Zarząd Powiatu przyjął w/w protokoły. 

 

Ad. 4  

Rozpatrzenie sprawy: 

 

 1) Przedłożenie projektu Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok oraz projektu Uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 organowi stanowiącemu oraz Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Szczecinie celem zaopiniowania.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 
Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła projekty uchwał Rady Powiatu. Poinformowała, że aby w roku 2017 spełnić 

wskaźniki należało przenieść część spłat zadłużenia z 2017 roku na rok 2016. Zwróciła uwagę 

na minimalizację wydatków bieżących oraz na małą wysokość dochodów. 

Przekazała, że został ujęty tylko jeden projekt unijny realizowany przez ZSP Nr 1 w Barlinku. 

Poinformowała, że przedsięwzięcia w WPF zawierają Projekt Erasmus+ w ZSP Nr 1  

w Barlinku, Prowadzenie placówki opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego dla 

maksymalnie 14 wychowanków oraz adaptacja budynku byłej bursy szkolnej na siedzibę 

Starostwa Powiatowego. Budżet 2016 roku został przygotowany w oparciu o realne dochody, 

które jesteśmy w stanie otrzymać, czyli subwencję, dotacje i dochody własne jednostek 

patrząc na wykonanie z 2015 roku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że jest to dokument ostrożny, oparty na wiarygodnych założeniach. 

 
Zarząd Powiatu podjął decyzję o przedłożeniu projektu Uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok oraz 

projektu Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 organowi stanowiącemu 

oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Szczecinie celem zaopiniowania. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały: 

 

1) w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła, przedmiotowy projekt uchwały poinformowała, że dotyczy: 
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1) Zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Zarządzeniem  

Nr 736/2015 z dnia 29 października 2015 r. o zwiększeniu dotacji celowej w dziale 700 – 

Gospodarka mieszkaniowa, rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami, §2110 – 306 zł. z przeznaczeniem na pokrycie kosztów publikacji 

ogłoszenia w prasie lokalnej dotyczącego nieruchomości Skarbu Państwa.  

2) wniosku Skarbnika Powiatu o zwiększenie planu wydatków o kwotę 2.000 zł  

w rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami w §4610 – koszty 

postępowania sądowego i prokuratorskiego na zabezpieczenie środków na opłatę komorniczą 

za opis i oszacowanie nieruchomości Skarbu Państwa, w związku z wezwaniem Komornika 

Sądowego w Myśliborzu. Zarząd postanowił zabezpieczyć kwotę 2.000 zł z rezerwy ogólnej.  

3) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku  

o przeniesienie kwoty 11.008 zł. pomiędzy paragrafami rozdziale 80195 – Pozostała 

działalność z §4300 – zakup usług pozostałych, celem dostosowania planu do zaplanowanych 

działań na 2015 rok w ramach realizacji projektu Erasmus +  

„ Spełniamy marzenia o kształceniu i pracy w krajach UE” 

4) wniosku Dyrektora Powiatowej Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Dębnie  

o przeniesienie kwoty 900 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85201 – Placówki 

opiekuńczo-wychowawcze, z §4520 – opłaty na rzecz budżetów jednostek samorządu 

terytorialnego celem zabezpieczenia środków na wypłatę delegacji  za wyjazdy służbowe 

pracowników, zakup usług telekomunikacyjnych oraz zabezpieczenia środków na różne 

opłaty i składki.  

5) wniosku Z-cy Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych o przeniesienie 

kwoty 157 zł. pomiędzy paragrafami w rozdziale 92605 – Zadania w zakresie kultury 

fizycznej z §4210 – zakup materiałów i wyposażenia na §4120 – składki na Fundusz Pracy 

celem zabezpieczeni środków na zapłatę składek FP od wynagrodzenia realizatora 

powiatowego kalendarza imprez sportowych dla dzieci i młodzieży szkół podstawowych, 

gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. 

6) wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

o przeniesienie kwoty 300 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 80102 – Szkoły podstawowe 

specjalne z §4040 – dodatkowe wynagrodzenia roczne na §4280 – zakup usług zdrowotnych 

oraz o przeniesienie kwoty 52.679 zł z rozdziału 80102 – Szkoły podstawowe specjalne do 

rozdziału 80111 – Gimnazja specjalne celem zabezpieczenia do końca roku środków na 

wynagrodzenia i pochodne.  

 

Ponadto zostały złożone dodatkowe wnioski: 

 

1)  zmniejszenie planu Regionalnej Placówki Opiekuńczo – Terapeutycznej w Dębnie  

o kwotę 85.470 zł. w rozdziale 85201 – Placówki opiekuńczo-wychowawcze, §4270 – zakup 

usług remontowych w związku z dostosowaniem planu do przewidywanej wysokości dotacji 

z Województwa Zachodniopomorskiego na utrzymanie wychowanków umieszczonych  

w placówce 

2) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 14.224 zł. pomiędzy paragrafami w rozdziale 80130 – Szkoły 

zawodowe oraz o przeniesienie kwoty 4.076 zł. z rozdziału 80146 – Dokształcanie  

i doskonalenie nauczycieli do rozdziału 80130 – Szkoły zawodowe celem zabezpieczenia 

wkładu własnego szkoły na dokształcanie kadry szkolnej oraz opłaty za odbiór nieczystości 

oraz przeglądy techniczne. 

3) wniosku Z-cy Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw społecznych o przeniesienie 

kwoty 30.000 zł. pomiędzy paragrafami w rozdziale 75020 – Starostwa powiatowe  

z §4010 – wynagrodzenia osobowe pracowników na §4260 – zakup energii w związku  

z koniecznością zabezpieczenia planu wydatków na opłatę za energię elektryczną 
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4) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku  

o przeniesienie kwoty 18.800 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 80130 – Szkoły 

zawodowe w związku z koniecznością wypłaty wynagrodzenia inspektora BHP oraz nadzoru 

budowlanego, opłaty za przeglądy oraz zabezpieczenia środków na zakup usług. 

5) wniosku Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu o przeniesienie kwoty 

28.472 pomiędzy paragrafami w rozdziale 85333 – Powiatowe urzędy pracy  

w związku z koniecznością zabezpieczenia planu na wynagrodzenia osobowe pracowników, 

zatrudnienie pracownika utrzymania czystości na zastępstwo za pracownika przebywającego 

na długotrwałym zwolnieniu lekarskim oraz na ubezpieczenie mienia jednostki, a także  

o przeniesienie kwoty 568 zł. pomiędzy paragrafami w rozdziale 70005 – Gospodarka 

gruntami i nieruchomościami z §4260 – zakup energii na §4300 – zakup usług pozostałych w 

związku z koniecznością przeprowadzenia okresowej kontroli stanu technicznego budynku 

oraz badania technicznego przewodów kominowych w lokalu przy ul. Lipowej w Barlinku.  

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o ujęciu w projekcie uchwały dodatkowych wniosków 

przedstawionych przez Skarbnika Powiatu i tym samym podjął uchwałę Nr 59/189/2015  

z dnia 13 listopada 2015 roku w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok 

oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 

rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 7 

Przedstawienie przez dyrektora PCOF-A koncepcji  funkcjonowania Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznych w Powiecie Myśliborskim. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Poinformował, że w celu dokonania reorganizacji Poradni Psychologiczno - Pedagogicznych 

można wybrać dwie możliwości: 

1. Utworzenie jednej Poradni z dwoma filiami 

2. Włączenie Poradni do Zespołów Szkół Ponadgimnazjalnych 

Poinformował, że  opcja włączenia Poradni do Zespołów Szkół Ponadgimnazjalnych jest 

korzystniejsza. 

Przedstawił następujące projekty uchwał: 

1. w sprawie włączenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku  w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Moro”  

w Barlinku oraz zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. kpt. hm. 

Andrzeja Romockiego „Moro” w Barlinku na Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych i Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Moro” w Barlinku.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik  Nr 5 do protokołu). 

 

2. w sprawie włączenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie  w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie oraz zmiany 

nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie na 

Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej im. Juliusza 

Słowackiego w Dębnie.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik  Nr 6 do protokołu). 

 

3. w sprawie włączenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu w skład 

Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu oraz zmiany nazwy Zespołu Szkół im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu na Zespół Szkół i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

im. Noblistów Polskich w Myśliborzu.  
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(Projekt uchwały stanowi załącznik  Nr 7 do protokołu). 

 

W wyniku tej reorganizacji nastąpi zmniejszenie etatów dyrektorów, przybędzie ilość godzin 

świadczona dla dzieci, gdyż każdy z dyrektorów ma zniżkę godzin o 10 zatem trzech 

dyrektorów to dodatkowe 30 godzin realizowanych z dziećmi. 

Placówki będą zarządzane przez jednego dyrektora. Sprawy kadrowe i majątkowe będą 

wykonywane w jednej jednostce. Usprawni to działalność Poradni. Włączenie ich do 

Zespołów Szkół jest zgodne z przepisami, może być też dokonane w szybszym terminie. 

Przeszkodą jest konieczność zmiany pieczątek stąd też sugestia, aby zmianę tę dokonać  

z dniem 1 września 2016 roku. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy można dokonać reorganizacji w szybszym terminie? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Poinformował, że można, gdyż Poradnie są placówkami nieferyjnymi i reorganizację można 

wykonać w dowolnym czasie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zaproponował, aby reorganizacji dokonać od 1 stycznia 2016 roku. Zwrócił uwagę, że 

reorganizacja Poradni przyczyni się do efektywniejszego wykorzystania pracowników. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował koncepcję włączenia Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznych do Zespołów Szkół Ponadgimnazjalnych w Powiecie Myśliborskim od dnia 

1 stycznia 2016 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 8 

Przedstawienie przez dyrektora PCOF-A koncepcji określania ilości etatów oraz 

środków finansowych na pracowników niepedagogicznych w jednostkach oświatowych. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Poinformował, że z uwagi na zbyt wysokie koszty związane z oświatą należy ustalić 

możliwość racjonalnego i adekwatnego gospodarowania środkami finansowymi. 

Przedstawił dokument dotyczący założeń jakie można przyjąć do konstrukcji budżetów 

jednostek oświatowych. 

(Informacja  stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

Dotyczy on pracowników administracji i obsługi, których nie obowiązuje Karta Nauczyciela. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zapytała o algorytm na podstawie którego przedstawiono wyniki w tabeli? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Odpowiedział, że algorytm został ustalony na podstawie Rozporządzenia Ministra Edukacji 

Narodowej  w sprawie rodzajów i szczegółowych zasad działania placówek publicznych, 

warunków pobytu dzieci i młodzieży w tych placówkach oraz wysokości i zasad odpłatności 

wnoszonej przez rodziców za pobyt ich dzieci w tych placówkach oraz na podstawie oceny 

skutków regulacji przedmiotowego Rozporządzenia.  

Przedstawił i omówił dane zawarte w tabeli. Przekazał, że przy przyjęciu przedstawionego 

wzoru różnica w wynagrodzeniach wyniesie -934 657,00 zł. 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że analizując przedstawione dane należałoby odnosić się do kwot 

przeznaczonych na wynagrodzenia, a nie do ilości etatów. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Przekazała, że oszczędności w wynagrodzeniach będą mniejsze niż założono z uwagi na 

zróżnicowanie wynagrodzeń pracowników. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Zwrócił uwagę, że kwoty podane w tabeli w trzech pozycjach nie zawierają kosztów 

wynagrodzeń dyrektorów menadżerów, po to aby nie zawyżać wynagrodzeń w porównaniu 

do placówek, gdzie dyrektor nie jest menadżerem. Zatem wszystkie kwoty dotyczą tylko 

pracowników administracji i obsługi. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, na obliczenia dotyczące ZSP Nr 3 w Myśliborzu, gdzie po zastosowaniu 

algorytmu placówka wygenerowałaby oszczędności na wynagrodzeniach. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, że dyrektor mógłby wydać więcej na wynagrodzenia. Podobna sytuacja jest  

w MOS w Smolnicy i ZS w Myśliborzu. 

Przekazał, że w tabeli odrębnie podano dane dotyczące Gimnazjum w Smolnicy  

i Myśliborzu. 

Zwrócił uwagę, że decyzje co do ilości etatów w placówkach należy pozostawić dla 

dyrektorów natomiast słusznym byłoby określenie kwoty jaką mogą oni dysponować zgodnie 

z przedstawioną propozycją. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawioną koncepcją. 

 

Ad. 6 

Dyskusja z Burmistrzem Dębna na temat funkcjonowania szkół ponadgimnazjalnych  

i Szpitala na terenie Gminy Dębno. 

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 

Złożył deklarację, że Gmina Dębno na dzień dzisiejszy jest w stanie zagospodarować całą 

młodzież uczęszczająca do Gimnazjum w Smolnicy. Zwrócił uwagę, że wyż demograficzny 

skończył się i baza lokalowa jaka jest do dyspozycji będzie wystarczająca.  

Przekazał, że w roku 2008 uchwałami zostało powierzone dla Powiatu prowadzenie 

Gimnazjum i do Powiatu należy podjecie decyzji w tej kwestii. Poprosił o zajecie stanowiska 

w tej sprawie. 

Zapytał o plany dotyczące uruchomienia kolejnych grup w MOS w Smolnicy? 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że są plany z tym związane, jednak dobiega końca remont jednostki. 

 

Kolejno: 

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 

Poinformował o pismach Prezesa Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. dotyczących finansowania 

Spółki przez Gminę. Przekazał, że w miesiącu lipcu Rada Gminy Dębna wyraziła zgodę na 

udzielenie pożyczki min. na remont szatni. Przekazał, że wielokrotnie dyskutowano nad 

koncepcją rozbudowy Szpitala. Wiele kwestii zostało wyjaśnionych. Zwrócił uwagę na brak 
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dokumentacji projektowej. Dopiero po jej wykonaniu będzie wiadomo jaka wysokość 

środków jest wymagana. Stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie jest w stanie przekazać 

żadnych środków finansowych dopóki  nie będzie miał pozwoleń na budowę i kosztów 

inwestorskich. Zwrócił uwagę, że jeżeli Prezes ogłosi przetarg to i tak proces uzyskania 

pozwolenia na budowę jest długotrwały. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że dokumentacja była wykonana. 

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 

Poinformował, że skorzystanie z niej nie jest korzystne, gdyż Projektant oczekuje jeszcze 

100 000,00 zł na wprowadzenie zmian do niej. Przekazał, że uważa iż adaptowanie pralni jest 

bezcelowe. 

Została przedstawiona koncepcja budowy łącznika, dzięki czemu nie ma konieczności 

budowy dodatkowych wind. 

Zwrócił uwagę, że w ramach pożyczki udzielanej przez Gminę ma zostać to wykonane. 

Jednakże nie ma wiedzy jak zostanie to wzajemnie rozliczane. Przekazał, że nie ma pewności, 

czy Prezes zdobędzie środki zewnętrzne, czy będzie to finansowane tylko ze środków 

własnych. 

Przekazał, że dwa banki są zainteresowane wykupem w przyszłości rat pożyczki co nie będzie 

obciążać wskaźników budżetu. Jednak nie ma informacji w jakiej wysokości będzie 

oprocentowanie. Poprosił o informację w tej sprawie. 

Na dzień dzisiejszy jest pożyczka i czas na przedyskutowanie tego tematu. Jeżeli będą to 

środki unijne i budżet Gminy ma wyłożyć tylko 4 mln. zł to należy się nad tym zastanowić. 

Gmina Dębno ma pożyczki na poziomie 3,5 %. Przy emisji obligacji 9-10% to należy 

zastanowić się co będzie lepszym rozwiązaniem. Jeżeli będzie potrzeba 8-10 mln. zł to byłby 

to osobny temat, dlatego że na dzień dzisiejszy wszelkie potrzeby będą realizowane w formie 

pożyczki, aby po dokumentacji i rozstrzygnięciach unijnych Gmina mogła podjąć stosowne 

decyzje. Przekazał, że nie jest w stanie w tej chwili wskazać, czy to będzie objecie udziałów, 

czy też emisja obligacji tak jak to zostało wykonane w Barlinku. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że wszystko zależy od sytuacji i co będzie korzystniejsze w danym 

momencie. 

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 
Poinformował, o możliwości pozyskania środków na dalszy etap termomodernizacji. 

Dokumentacja jest zrobiona i jeżeli Marszałek ogłosi nabór wniosków to należy taki wniosek 

złożyć. Zapytał co będzie z rozbudowaniem, czy w kontrakcie Wojewódzkim jest ujęta służba 

zdrowia? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że nie.  

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 
Przekazał, że pozostaje ewentualna forma konkursowa. Poinformował o artykule prasowym 

dotyczącym likwidacji NFZ.  

Na dzień dzisiejszy Prezes musi starać się o pozyskanie środków unijnych. Rada Gminy miała 

obawy co do zainwestowania w Spółkę. Przekazywano, że inwestycja będzie w takiej 

wysokości o ile zwiększy się przychodowość spółki. Każdy kto zwraca się do banku  

o pożyczkę musi przedkładać takie symulacje i założenia. Gmina Dębno oczekiwałaby tego 

samego. 
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Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że po 9 miesiącach spółka ma 749 000,00 zł straty więcej niż w roku 

ubiegłym. 

  

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 
Przekazał, że należy sprawdzić jak zaksięgowano środki, które wniosła Gmina. Zwrócił 

uwagę, że Gmina jest współwłaścicielem Spółki i poprosił o wspólne uzgadnianie kwestii 

dotyczących Spółki. Poinformował o braku zawiadomienia co do zwołania ostatniej Rady 

Nadzorczej.  

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że termin Rady Nadzorczej został ustalony na poprzednim posiedzeniu. 

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 
Poinformował, że w miesiącu sierpniu przesłał pismo do Starostwa Powiatowego z dnia 

10.08.2015r. znak FB.3032.36.2015. Odczytał treść przedmiotowego pisma. 

Poinformował, że w odpowiedzi otrzymał pismo  w dniu 24 września 2015 roku 

podpisane przez Wicestarostę Danutę Patkowską w które również odczytał. 

Zwrócił uwagę, że nie otrzymał do tej pory pewnych założeń tylko potrzeby finansowe. 

Została opracowana tzw. „Mapa Drogowa” potrzeb Szpitala, które opiewają na kwotę 

8 500 000,00 zł. 

Jedynie termomodernizacja  może być finansowana ze środków RPO, natomiast pozostałe 

elementy nie. 

Zapytał, czy Powiat włączy się finansowo w to, chociaż w minimalnym zakresie? 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie, gdyż na dzień dzisiejszy nie ma takich możliwości. 

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 
Zwrócił uwagę, że w 2016 roku musi być zrobiona dokumentacja, aby Szpital mógł od  

1 stycznia 2017 roku dokonać kontraktacji. 

Zapytał o możliwość udzielenia pomocy dla Spółki przez Powiat w roku 2017? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że w latach po 2017 roku będą podobne lub jeszcze większe problemy niż do 

roku 2017. Przekazał, że musimy podtrzymać  stanowisko Członka Zarządu Andrzej Potyry, 

że Powiat nie jest w stanie finansowo wesprzeć jakichkolwiek działań Spółki. 

Jedyną drogą utrzymania Szpitala jest przekazanie jego prowadzenia  Gminie Dębno. 

Podobnie jak w Szpitalu w Barlinku mamy świadomość, że przede wszystkim Szpital  

w  Dębnie zabezpiecza usługi medyczne dla mieszkańców Miasta i Gminy. Z ich usług 

korzystają również mieszkańcy z terenu Powiatu jak i Gmin sąsiadujących. Jednakże należy 

zadać pytanie, czy Szpital w Dębnie jest w stanie tak jak Szpital w Barlinku wziąć na siebie 

ciężar spłat kredytów – w przypadku Barlinka jest to wykup wyemitowanych obligacji. 

Szpital powinien sformułować wizję sytuacji, gdzie nie tylko będzie się bilansował ale 

wypracowywał również środki niezbędne do częściowego lub całościowego obsługiwania 

tego typu zobowiązań kredytowych. 
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Piotr Downar – Burmistrz Dębna 
Zwrócił uwagę, że z przeprowadzonego wcześniej audytu wynika, że Szpital może się 

bilansować jednak z rozwojem jest trochę gorzej. Jeżeli w przyszłości nie będzie NFZ to jakie 

będzie dofinansowanie? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że jest to największe zagrożenie dla tego typu placówek. 

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 
Przekazał, że każde następne inwestycje w Spółce będą podnosić amortyzację i pogarszać jej 

wynik finansowy. Szpital nie będzie miał z jednej strony zdolności kredytowej, a z drugiej nie 

będzie musiał się zadłużać. 

Rozbudowa Spółki ma na celu zwiększenie ilości pomieszczeń, gdzie będzie można 

świadczyć usługi specjalistyczne. Zwiększenie ilości tych usług daje możliwość zwiększenia 

przychodów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że zgadza się z tym, iż adaptowanie starych pomieszczeń jest zbyt kosztowne  

i nieefektywne. 

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 
Przekazał, że należałoby wybudować kolejną windę, natomiast mając łącznik będzie to 

korzystniejsze. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na możliwość pozyskania środków z PFRON. 

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 
Przekazał, że Gmina podjęła decyzję o udzieleniu pożyczki dla Spółki. Umowa została 

przesłana jednak Rada Nadzorcza dokonała zmiany jej treści. Wstawiono zapis, że pożyczka 

będzie konwertowana w zamian za udziały. Na dzień dzisiejszy takiej deklaracji nie ma od 

Rady Gminy. 

Zwrócił uwagę na wątpliwości dotyczące udzielenia przedmiotowej pożyczki. Wyrażono 

zgodę na jej udzielenie pomimo tego. 

Zwrócił uwagę, że Prezes powinien jak najszybciej wykonać wszelkie niezbędne 

dokumentacje. Poruszył kwestię wykonania termomodernizacji i jej finansowania. 

Zwrócił uwagę na możliwość przejęcia przez Gminę Większej ilości udziałów.  

  

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zapytała, czy umowa pożyczki będzie podpisana? 

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 
Przekazał, że umowa z propozycją konwersji pożyczki na udziały nie będzie mogła zostać 

podpisana. Bez tego zapisu umowa może zostać podpisana w każdej chwili. 

 

 Kolejno: 

 

Poruszył temat funkcjonowania Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej.  

Zwrócił uwagę, że coraz więcej dzieci jest dowożonych. Są to znaczne koszty dla Gminy. 

Poinformował o spotkaniach min. ze Starostą i Prezesem stowarzyszenia BRATEK. 

Dokonano oględzin trzech budynków. Koniecznością jest utworzenie szkoły specjalnej na 

terenie Dębna. Zapytał, czy Powiat rozważa możliwość uruchomienia tego typu placówki 



13 
 

jako organ prowadzący? Zauważył, że w budynku gdzie obecnie mieści się Regionalna 

Placówka-Terapeutyczna konieczna jest budowa windy dla niepełnosprawnych. Gmina może 

przeznaczyć na ten cel ok. 100 000,00 zł. 

Zwrócił uwagę na działalność Stowarzyszenia BRATEK, które uzyskuje od Powiatu środki 

na swoją działalność. Poprosił, aby Powiat zorganizował od 1 września 2016 roku tego typu 

nauczanie. Przekazał, że dzieci będą pochodzić z Gminy i Powiatu. Przedsięwzięcie pod 

względem ekonomicznym powinno się bilansować. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że rozważano dwa alternatywne scenariusze działania. Pierwszy z nich dotyczy 

poszukania Stowarzyszenia jako partnera lub otworzenie placówki we własnym zakresie jako 

organ prowadzący. Zbadano trzy możliwości wykorzystania budynków. Pierwszą jest 

budynek, gdzie mieści się Regionalna Placówka Opiekuńczo-Terapeutyczna, duga to budynek 

na ul. Mickiewicza i trzeci budynek Restauracji Uniwersyteckiej należący do Gminy Dębno, 

jednak ona wymaga dużych nakładów finansowych. 

Poinformował, że zostanie przygotowana koncepcja z tym związana. 

 

Piotr Downar – Burmistrz Dębna 
Przekazał, że rozważał jeszcze możliwość wykorzystania budynków z jednej ze szkół 

wiejskich.  

Poprosił o zajęcie stanowiska w tej kwestii przez Powiat. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały: 

 

1) w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu projektu 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół  

i Placówek w Smolnicy oraz zamiaru przeniesienia kształcenia w zawodzie technik 

informatyk z Technikum w Smolnicy do Technikum nr 1 wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie z siedzibą w Dębnie przy ulicy Zachodniej 4. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Poinformował, że z powodu małej liczby kandydatów do klas technikum w ZSiP w Smolnicy 

od dwóch lat nie rozpoczęło się kształcenie w tego typu i rodzaju szkole. Aktualnie  

w  czteroletnim technikum do klasy 3 (technik informatyk) uczęszcza  13 uczniów, a do klasy 

4 dwuzawodowej 15 uczniów (technik spedytor 8; technik informatyk 7). W czerwcu 2016 

roku mury szkoły opuści klasa 4 wobec czego od 1 września 2016 roku pozostałaby tylko 

jedna trzynastoosobowa klasa w zawodzie technik informatyk. Wobec powyższego zasadnym 

wydaje się przeniesienie tak mało licznej klasy (jedynej tego rodzaju w ZSiP w Smolnicy) do 

klasy tego samego typu i  rodzaju do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Dębnie, i tym 

samym zapewnienie uczniom ukończenia szkoły oraz zlikwidowanie tego typu i rodzaju 

szkoły w Zespole Szkół i Placówek w Smolnicy.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 59/190/2015 z dnia 13 listopada 2015 roku w sprawie 

skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek w Smolnicy oraz 

zamiaru przeniesienia kształcenia w zawodzie technik informatyk z Technikum w Smolnicy 

do Technikum nr 1 wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1  

w Dębnie z siedzibą w Dębnie przy ulicy Zachodniej 4. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Ad. 10 

Rozpatrzenie spraw: 

 

1) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie 

wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy I Gimnazjum w roku szkolnym 

2015/2016. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy wniosek zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla ucznia 

klasy I Gimnazjum w ZS w Myśliborzu w roku szkolnym 2015/2016 w wymiarze 10 godzin 

tygodniowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

2) Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3  

w Myśliborzu w sprawie zmiany terminu realizacji nakazu decyzji Zachodniopomorskiego 

Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Szczecinie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy wniosek zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował termin ( 31.06.2016 r.) realizacji uchybień sanitarnych  

w ZSP Nr 3 w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

3) Rozpatrzenie prośby dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu  

w sprawie zaopiniowania kandydatury na stanowisko wicedyrektora Pani Zyty 

Składanowskiej na czas nieobecności Pani Marty Wyrębskiej-Doli w Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Zaproponował, aby negatywnie 

rozpatrzyć przedmiotową prośbę. Dyrektor powinna samodzielnie zarządzać jednostką. 

 

Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na utworzenie stanowiska wicedyrektora w Domu 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu.  

 

4) Rozpatrzenie wniosku Franciszka Mikuckiego w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne udostępnienie sali gimnastycznej, sal lekcyjnych oraz świetlicy w Zespole Szkół 

im. Noblistów Polskich w Myśliborzu na Zjazd Absolwentów Liceum Pedagogicznego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy wniosek zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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5) Rozpatrzenie porozumienia z Gminą Dębno w sprawie określenia wysokości 

pomocy finansowej dla Powiatu Myśliborskiego z przeznaczeniem na zakup komputerów do 

pracowni informatycznej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie celem 

podpisania. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia z Gminą 

Dębno. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

6) Zajęcie stanowiska w sprawach dotyczących działalności Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Zwrócił uwagę, że dyrektor jednostki powinna 

zrealizować wszystkie rekomendacje i zalecenia Sądu w sprawie stwierdzonych uchybień. 

Ponadto jako pokłosie ukazanego artykułu należy złożyć formalne zawiadomienie do 

Prokuratury. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że należy zlecić dyrektor jednostki opracowanie programu naprawczego 

dotyczącego min. wyeliminowania  zjawiska przemocy w jednostce, zajęć z wychowawcami  

i młodzieżą itp. 

Zwrócił uwagę, że na tego typu programy istnieje możliwość pozyskania środków 

zewnętrznych. 

Przekazał, że dyrektor powinna przygotować również stanowisko do prasy w związku  

z opublikowanymi artykułami. 

  

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zgodził się że stanowisko w tej sprawie należy przygotować i powinno one zostać 

zaopiniowane przez Zarząd Powiatu.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy wiadomo, których wychowawców dotyczy przedmiotowy artykuł oraz czy 

wyciągnięto konsekwencje wobec nich? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że są podejrzenia co do poszczególnych osób, jednak pewności nie ma dlatego 

też ważne jest przeprowadzenie dochodzenia w tej sprawie. Gdyby dyrektor jednostki miała 

pewność, które to osoby na pewno wyciągnęłaby wobec nich konsekwencje. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu – Ferdynand Łukasik 

Poinformował o artykułach publikowanych w gazecie Myśliborskiej. Przekazał, że 

stanowisko do prasy, które przygotuje dyrektor powinno być obiektywne i zgodne z prawdą. 
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Zarząd Powiatu zobowiązał Panią Mirosławę Salasę - dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach do:  

1.    Złożenia zawiadomienia do Prokuratury o podejrzeniu popełnienia przestępstwa.  

2.    Realizacji zaleceń i rekomendacji pokontrolnych nałożonych przez Sąd Rejonowy  

w Myśliborzu.  

3.    Przygotowania programu naprawczego i harmonogramu dot. min. poprawy 

efektywności prowadzonej resocjalizacji i wychowania w MOW w Renicach oraz informacji 

o możliwościach pozyskania środków zewnętrznych na realizację w/w programu.  

4.    Przygotowania stanowiska do prasy w związku z opublikowanymi artykułami dot. 

działalności MOW w Renicach. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 11  

Zapoznanie się z: 

 

1)  Informacją Zastępcy dyrektora PCPR w Myśliborzu dot. projektu w trybie 

pozakonkursowym w ramach Działania 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin  

zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowanym na aktywizację 

społeczno-zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, 

zawodowej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie spraw: 

 

1) Projekt Porozumienia dot. zasad współpracy Lidera oraz Partnerów  

z Powiatowym Urzędem Pracy w Myśliborzu w zakresie realizacji zadań na rzecz aktywnej 

integracji, wynikającej z realizacji projektu „Pomocna dłoń” w trybie pozakonkursowym  

w ramach Działania 7.1 Programy na rzecz integracji rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub 

wykluczeniem społecznym ukierunkowane na aktywizację społeczno – zawodową 

wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014 – 2020. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

2) Projekt Porozumienia w sprawie partnerskiej realizacji projektu „Pomocna 

dłoń” w trybie pozakonkursowym w ramach Działania 7.1 Programy na rzecz integracji  

i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na 

aktywizację społeczno – zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, 

społecznej, zawodowej Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014 – 2020. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

3) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo – 

Terapeutycznej w Dębnie w sprawie wyrażenia zgody na postawienie altany na terenie placu 

zabaw oraz pozwolenie na wystąpienie do Wojewody Zachodniopomorskiego z wnioskiem  

o zgłoszenie robót budowlanych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo 

– Terapeutycznej w Dębnie podejmując uchwałę Nr 59/191/2015 z dnia 13 listopada 2015 

roku w sprawie wyrażenia zgody na zabudowę nieruchomości. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

4)  Wniosek o ustalenie cen wywoławczych w III przetargach dla działek 

przeznaczonych do sprzedaży, położonych w obr. 1 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz (za 

DPS-em) oznaczonych numerami: 69/8, 69/9, 69/10, 73/3, 73/4, 73/5. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Zaproponował, aby cena 

wywoławcza dla przedmiotowych nieruchomości została pozostawiona na tym samym 

poziomie co ustalono w poprzednim przetargu. Działki są jedne z najatrakcyjniejszych  

w Myśliborzu.  

Jedyny mankament to brak kanalizacji i konieczność wykonania przydomowych oczyszczalni 

i ujęć wody. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na sąsiedztwo DPS w Myśliborzu i kwestia przepompowni nie powinna 

stanowić przeszkody.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, ze można zwrócić się do PWiK o ujęcie w programie rozwoju przepompowni dla 

tych działek dla których przewidziano funkcje mieszkalną.  

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o ustaleniu cen wywoławczych w III przetargach dla działek 

przeznaczonych do sprzedaży, położonych w obr. 1 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz 

oznaczonych numerami: 69/8, 69/9, 69/10, 73/3, 73/4, 73/5 na niezmienionym poziomie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

5) Pismo Dyrektora DPS w Myśliborzu dot. podwyżek wynagrodzeń dla 

pracowników Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 
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Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że jest przychylna, aby podwyższyć wynagrodzenia dla pracowników DPS  

w Myśliborzu. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że po dokonaniu podwyżki istnieje możliwość zwiększenia odpłatności za pobyt 

mieszkańca w DPS. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę na brak zabezpieczenia finansowego w budżecie. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że jednostka powinna dokonać analizy sytuacji finansowej i spróbować znaleźć 

środki we własnym budżecie. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę, że poziom wydatków na wynagrodzenia wciąż będzie na tym samym 

poziomie i wysokość odpłatności na mieszkańca nie wzrośnie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że należałoby dokonać analizy, czy stać Powiat na podwyższenie wynagrodzeń  

w 2016 roku po to aby w roku 2017 placówka mogła się zbilansować. 

Zapytał w jaki sposób jest ustalana opłata za pobyt mieszkańców w DPS w Myśliborzu? 

 

Irena Idzikowska – dyrektor DPS w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że opłata jest wyliczana na podstawie średniomiesięcznego kosztu 

utrzymania. Na ten koszt składa się kwota rocznych kosztów działalności DPS z wyłączeniem 

kosztów inwestycyjnych i wydatków na remonty pomnożona o średniomiesięczny wskaźnik 

wzrostu cen towarów i usług i podzielona przez liczbę rzeczywistych miejsc ustalonych  

w poszczególnych miesiącach roku poprzedniego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że aby podnieść opłatę w przyszłym roku należałoby zwiększyć koszty w roku 

2015. Zapytał, czy dyrektor jest w stanie w ramach własnych środków zabezpieczyć 

podwyżkę na wynagrodzenia? 

 

Irena Idzikowska – dyrektor DPS w Myśliborzu 

Zapytała o wysokość planu finansowego na 2016 rok? 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że wysokość planu wynosi 5 875 879,00 zł. Zapytał czy będzie możliwość 

realizowania programów, gdzie będzie możliwość pozyskania środków na wyposażenie  

i modernizacje? 

 

Irena Idzikowska – dyrektor DPS w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że nie ma takiej wiedzy. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że można dokonać przesunięcia środków z wydatków rzeczowych na 

wynagrodzenia, a później próbować skorzystać z dotacji aby zbilansować wydatki rzeczowe. 
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Irena Idzikowska – dyrektor DPS w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że nie może tego wykonać. Zwróciła uwagę, że musi dokonać obliczeń  

i przeanalizować zaplanowany budżet. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zapytała, czy w tym roku pozostały środki finansowe w paragrafach przeznaczonych na 

remonty? 

 

Irena Idzikowska – dyrektor DPS w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że wszystkie środki są już zaawansowane. Przesuniecie środków będzie 

skutkowało na rok następny. 

  

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę, że przesunięcie środków w tym roku przyczyni się do zwiększenia kosztów 

utrzymania mieszkańca w roku następnym. Byłby to rok, gdzie środki zaczynałyby się powoli 

zwracać. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał o możliwość zwiększenia ilości pensjonariuszy? 

 

Irena Idzikowska – dyrektor DPS w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że DPS ma pozwolenie na tylko 170 mieszkańców. W obecnych budynkach 

nie ma możliwości przyjęcia większej ilości osób w celu zachowania standardów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę na możliwość uruchomienia filii DPS? 

 

Irena Idzikowska – dyrektor DPS w Myśliborzu 

Poinformowała,  że aby podnieść koszt utrzymania mieszkańców musiałaby otrzymać w tym 

roku dodatkowe środki finansowe. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał o możliwość wypłacenia 13-tek? Należałoby dokonać uzgodnień tej kwestii ze 

Skarbnikiem Powiatu. 

 

Irena Idzikowska – dyrektor DPS w Myśliborzu 

Poinformowała, o potrzebach inwestycyjnych i rzeczowych w jednostce i wynikach kontroli. 

 

Zarząd Powiatu wstępnie wyraził zgodę na podwyższenie wynagrodzeń pracownikom DPS 

 w Myśliborzu po przeprowadzeniu analizy sytuacji finansowej jednostki i Powiatu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

6) Wyrażenie zgody na zawarcie przez Szpital Barlinek Sp. z o.o. Aneksu Nr 2 do 

Umowy Organizacji Emisji Obligacji z dnia 13.04.2015r. zawartej w Banku DNB Bank 

Polska S.A.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

 

 

 



20 
 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że z wyjaśnień  Banku DNB  wynika, że Aneks Nr 2 do umowy organizacji emisji 

obligacji został przygotowany głównie w celu dopasowania umowy do wymogów 

wynikających z nowelizacji Ustawy o Obligacjach.  

Zwrócił uwagę że dziennik ustaw opublikowany był już w lutym 2015 roku natomiast umowa 

wsparcia była podpisana w późniejszym czasie. 

Zastanawiające jest co się wydarzyło, że Bank chce dokonać zmian w umowie. Przekazał, że 

Radca Prawny tut, Urzędu wskazuje, że Powiat nie jest nawet stroną umowy i nie ma podstaw 

do akceptacji aneksu. 

Zapytał, czy obligacje zostały już wyemitowane? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że tak, dzięki temu zapłacono podwykonawcy. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, na jaką kwotę wyemitowano obligacje? 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Odpowiedziała, że na kwotę 4 mln. zł. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, czy były dokonywane transakcje finansowe pomiędzy Spółka a firmą Quad 

Development? 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że z tego co wie to nie. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że na posiedzeniu Komisji Prezes informował, że pierwsza faktura była 

zapłacona. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, czy były kolejne? Zwrócił uwagę na hipotekę, która została założona. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że hipoteka dotyczyła udzielenia kredytu, co nie zostało zrealizowane. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że należałoby zweryfikować rozliczenia z kont z tyt. dostaw i usług. Zwrócił 

uwagę, że w sprawozdaniach nie wykazywano problemów związanych z płatnościami za 

inwestycję. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że nie występowano z zapytaniem o zgodę na podpisanie umowy na emisję 

obligacji i Powiat nie jest stroną w tej umowie tylko Spółka Szpital Barlinek Sp. z o.o. i Bank 

DNB. Odczytał opinię Kancelarii Prawnej w tej sprawie załączona do karty spraw. 

Zwrócił uwagę, że nie ma podstaw formalno-prawnych do podpisania przedmiotowej umowy. 

Przekazał, że kwestia zniesienia hipoteki jest uzgadniana przez Kancelarię Prawną.  

Poinformował, że jeżeli chodzi o kwestię przekazania udziałów Spółki dla Gminy Barlinek to 

zostało wystosowane zapytanie do Banku DNB w tej sprawie, czy akceptują umowę z tym 

związaną jednak nie przekazano jeszcze odpowiedzi. Sprawa ostatecznej decyzji w tej 

sprawie zostanie przygotowana na jedne z kolejnych posiedzeń Zarządu Powiatu.  
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Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na zawarcie przedmiotowego Aneksu Nr 2 do umowy. 

Za nie wyrażeniem zgody na zawarcie Aneksu Nr 2 do umowy głosowało 4 Członków 

Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

  

1) w sprawie ogłoszenia konkursu, powołania komisji konkursowej a także 

ustalenia regulaminu konkursu na stanowisko Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Myśliborzu oraz trybu pracy komisji konkursowej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zaproponowała, aby ogłosić konkurs natomiast komisję wyłonić w późniejszym terminie. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że nie ma takiej potrzeby. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zaproponował, aby do składu komisji konkursowej został powołany cały skład Zarządu 

Powiatu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zarządził głosowanie przedmiotowych propozycji: 

 

Za ogłoszeniem konkursu bez powoływania komisji konkursowej głosowało 0 Członków 

Zarządu, przeciw – 5, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Kolejno: 

Za ogłoszeniem konkursu i powołaniem komisji konkursowej w której skład wchodziliby 

wszyscy Członkowie Zarząd głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał 

się od głosu.  

 

W związku z tym Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 59/159/2015 z dnia 13 listopada 2015 

roku w sprawie ogłoszenia konkursu, powołania komisji konkursowej a także ustalenia 

regulaminu konkursu na stanowisko Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

 w Myśliborzu oraz trybu pracy komisji konkursowej. 

 

 2) w sprawie przyjęcia regulaminu wydzierżawiania lub wynajmowania do lat 3 

nieruchomości i lokali użytkowych w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że w ocenie Obsługi Prawnej nie 

ma potrzeby regulowania materii objętej projektem uchwały. W ten sposób Zarząd ogranicza 

swoje możliwości gospodarowania nieruchomościami – co jest bezcelowe. 
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Zarząd Powiatu z uwagi na opinię prawną nie wyraził zgody na podjęcie przedmiotowej 

uchwały. 

Za nie dokonywaniem zmiany i nie podjęciem przedmiotowej uchwały głosowało 5 

Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

3) w sprawie naboru kandydatów na członków Komisji konkursowej w otwartym 

konkursie ofert na powierzenie organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku 

publicznego prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w 2016 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z karta sprawy. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 59/193/2015 z dnia 13 listopada 2015 roku w sprawie 

naboru kandydatów na członków Komisji konkursowej w otwartym konkursie ofert na 

powierzenie organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku publicznego 

prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2016 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 14 

Zapoznanie się z: 

 

 1) Pismem Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo – 

Administracyjnej w Myśliborzu, znak PCOFA – 600 – 105 – 2015 z dnia 29 października 

2015 roku w sprawie dot. wykorzystania środków na dokończenie remontu dwóch toalet  

w budynku Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie przy ul. Zachodniej 4. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, aby na przyszłość dokumenty przedstawiane dla Zarządu Powiatu  były 

rzetelniej przygotowywane, zwrócił uwagę, że kosztorysy dotyczą jedynie instalacji 

elektrycznych. 

Poruszył temat powołania Centrum Usług Wspólnych. 

 

2) Pismem Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu, znak 

Org.072.5/BS/15 z dnia 15 października 2015 roku w sprawie przekazania zestawienia 

projektów realizowanych ze środków unijnych przez Powiatowy Urząd Pracy w Myśliborzu 

w latach 2006 – 2010r. oraz w latach 2010 – 2015r. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 27 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowe pismo. Zaproponował, aby poprosić Dyrektora jednostki  

o przygotowanie planu uczestnictwa w programach realizowanych w nowej perspektywie we 

wszystkich możliwych funduszach, czyli od RPO po programy Ministerstwa Pracy. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. Jednocześnie zobowiązał dyrektora 

PUP w Myśliborzu do przygotowania planu uczestnictwa w programach realizowanych  

w nowej perspektywie we wszystkich funduszach. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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3) Pismem Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa, znak BO.0012.2.11.2015.JS z dnia 28 października 2015 roku 

dot. wniosków złożonych na posiedzeniu Komisji w dniu 22 października 2015 roku. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 28 do protokołu). 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że odnośnie pkt. 1 brak jest środków finansowych na sfinansowanie 

kolejnego etapu przebudowy dróg powiatowych nr 2112Z,2113Z,2111Z i 2109Z trasa 

Nowogródek Pom.- Karsko- Łubianka z infrastrukturą drogową w miejsc. Nowogródek 

Pomorski, Karsko, Łubianka. 

Jeżeli chodzi o pkt. 2 Dyrektor PCOF-A powinien przedstawić raport dotyczący stanu 

technicznego „Orlików”. 

   

Zarząd Powiatu podjął następujące decyzje: 

1. z uwagi na brak środków finansowych negatywnie rozpatrzył wniosek dotyczący 

realizacji kolejnego etapu przebudowy dróg powiatowych nr 2112Z,2113Z,2111Z i 2109Z 

trasa Nowogródek Pom.- Karsko- Łubianka z infrastrukturą drogową w miejsc. 

Nowogródek Pomorski, Karsko, Łubianka.  

2. zobowiązał Dyrektora PCOFA w Myśliborzu do przygotowania informacji na temat  

stanu technicznego „Orlików”  i budynków gospodarczych (szatni) znajdujących się na  

„Orlikach”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

 4) Pismem Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, znak BO.0012.1.10.2015.JS  

z dnia 9 listopada 2015 roku w sprawie zgłoszonego na posiedzeniu w dniu 28.10.2015r. 

wniosku Komisji dot. niezwłocznego zatrudnienia osoby na stanowisko Sekretarza Powiatu  

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 29 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że  nabór na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze Sekretarza Powiatu 

został ogłoszony w dniu 12 października 2015 roku. 

Zarządzeniem Starosty Myśliborskiego Nr 63/2015 z dnia 9 listopada 2015 roku została 

powołana Komisja Rekrutacyjna, która rozstrzygnie postępowanie konkursowe  

w przedmiotowej sprawie.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym wnioskiem i podjął decyzję o udzieleniu 

odpowiedzi dla Komisji Rewizyjnej w przedmiotowej sprawie.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

5) Pismem Przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego z dnia 10.11.2015r. w sprawie wniosku Komisji z dnia 9.11.2015r. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 30 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że z uwagi na program naprawczy nie można dokonać zmiany w tym 

zakresie. Dzięki ujmowaniu pożyczki można ją przedstawiać w WPF. Jednak, gdy sytuacja 

finansowa będzie rozwijać się w pozytywnym kierunku to Szpital nie będzie musiał być nią 

obciążony. Na dzień dzisiejszy te dwa argumenty przesądzają, że nie można podjąć decyzji 

 w tej sprawie. 
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Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zgodził się, że nie ma możliwości podjęcia na dzień dzisiejszy decyzji w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że może być jedynie utrzymywany obecny stan rzeczy do czasu zaistnienia 

innych okoliczności. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym wnioskiem uznał iż na dzień dzisiejszy nie 

ma możliwości zajęcia stanowiska w przedmiotowej sprawie i zostaje utrzymany obecny stan 

rzeczy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 15 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o remont w Zespole Szkół w Smolnicy? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że została podjęta decyzja iż pozostałe prace remontowe zostały przełożone do 

realizacji na rok przyszły. Skosztorysowanie  robót również zostanie wykonane w roku 

przyszłym. Określono warunki pracy, środki finansowe należałoby znaleźć w budżecie 

Powiatu. Zwrócił uwagę, że temat ten zostanie przedstawiony na jednym z kolejnych 

posiedzeń Zarządu Powiatu. 

 

2. Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby rozważyć możliwość zatrudnienia w ramach robót publicznych osób, 

którzy zajęłyby się remontem pomieszczeń na ul. Północnej 15. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że należałoby ustalić, kto wyposaży i będzie nadzorował pracę tych osób. 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że pracownicy mogliby być zatrudnienie w Wydziale IKD. Na umowę zlecenie 

zostałby zatrudniony kierownik budowy. Koszty dotyczące ubrań i szkoleń bhp poniósłby 

Powiat natomiast sprzęt budowlany można wynająć co jest obecnie powszechnie 

praktykowane. Zwrócił uwagę, że zysk w stosunku do poniesionych kosztów byłby 

niewspółmierny. Przekazał, że należy wykonać rozeznanie w tym temacie. 

3. Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał na jakim etapie znajduje się sprawa wypowiedzenia umowy ze Szczecińska Fundacją 

Talent - Promocja – Postęp? 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że Kancelaria Prawna przygotowała scenariusz działania dotyczący 

wygaszenia trwałego zarządu nad nieruchomością dla dyrektora szkoły. 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała informacje, że umowa została wypowiedziana w miesiącu lipcu, jednakże 

dostarczenie wypowiedzenia nastąpiło w miesiącu sierpniu. W związku z tym okres 

wypowiedzenia wydłużył się do dnia 30 listopada 2015 roku. 

Przekazała, że zostaną przegotowane w miesiącu grudniu wezwanie do opuszczenia lokalu. 

Poinformowała, że wygaszenie trwałego zarządu jest najprawdopodobniej nieuniknione. 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę na możliwość sprzedaży budynków, które są zbędne dla ZSP Nr 1 w Barlinku.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, kiedy zostanie rozpoczęta procedura wygaszani trwałego Zarządu? 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że temat ten zostanie przygotowany w uzgodnieniu z Kancelarią Prawną. 

4. Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zapytała o możliwość przeniesienia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu  

z uwagi na konieczność wykonania kompleksowej dezynsekcji budynków na  

ul. Marcinkowskiego. Wskazała możliwość zagospodarowania pomieszczeń na ul. Spokojnej 

22. 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że rozmawiał w tej sprawie z dyrektorem PUP, który jest w stanie udostępnić 

część pomieszczeń. 

5. Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Poruszył kwestię zagrodzenia terenu (od strony ZS w Myśliborzu) przy budynku na  

ul. Północnej 15. Zapytał, czy istnieje możliwość wykonania furtki, która umożliwiłaby 

swobodne przejście dla interesantów Starostwa? Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

6. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poruszył temat dotyczący korzystania z sali gimnastycznej przy ul. Gorzowskiej w Barlinku 

przez Stowarzyszenie Feeling z Barlinka. Zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o wykorzystanie 

obiektów infrastruktury szkolnej dla dzieci i młodzieży to jest to jak najbardziej zasadne.  

Jednakże z uwagi na trwałość projektu nie ma innej możliwości dla użyczenia sali 

Stowarzyszeniu niż realizowania zajęć jako organ prowadzący poprzez zatrudnienie osoby, 

która będzie je prowadziła. Zaproponował, aby wyrazić zgodę na zatrudnienie pracownika  

w ZSP Nr  1 w Barlinku  w wymiarze ¼ etatu na prowadzenie zajęć edukacyjno-sportowych. 

 

Zapytał, czy Zarząd Powiatu przychyla się do tej propozycji? 

 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

7. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że Dyrektor Powiatowej Placówki – Opiekuńczo-Wychowawczej wyraziła 

wolę współpracy podczas ewentualnej reorganizacji jednostki. 

Poprosił o zgodę na delegację do przygotowania niezbędnych czynności, które będą 

dotyczyły zabezpieczenia pobytu dzieci w innych placówkach opiekuńczo-wychowawczych, 

podjęcia rozmów z Regionalną Placówką Opiekuńczo-Terapeutyczną dotyczących 

zatrudnienia w jednostce oraz przygotowania koncepcji wykorzystania części budynku, gdzie 

obecnie mieści się jednostka. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podjęcie czynności dotyczących reorganizacji Powiatowej 

Placówki Opiekuńczo - Wychowawczej w Dębnie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

 

1. Arkadiusz Janowicz     -    Przewodniczący Zarządu   ................................ 

2. Danuta Patkowska     -    Wicestarosta             ……………........... 

3. Andrzej Potyra     -    Członek Zarządu           ............................... 

4. Urszula Sawicka     -    Członek Zarządu               ...............................                     

5. Wojciech Wojtkiewicz   -    Członek Zarządu                ............................. 


